003713

Two Beams

Picture Description?)

A blurred photograph of two parallel bright white lines against a soft, light background.

Analysis?)

This abstract photograph features two bright, diffuse lines of light diagonally traversing a soft, off-white
surface. The minimalist composition creates a sense of serenity and ethereal quality. The blurred edges
of the light forms suggest movement and depth, inviting the viewer to contemplate the subtle interplay
of light and shadow.
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Picture Data

003713 - Two Beams

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 06/2015 07/2015 11/2015
Width Height Bits/Color
Original Size 7360 px 4912 px 16
Ratio ca. 1.50 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —

Title (German)

Zwei Strahlen

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A blurred photograph of two parallel bright white lines against a soft, light background.
    
    
      Eine verschwommenes Fotografie von zwei parallelen, hellweißen Linien vor einem weichen, hellen Hintergrund.
    
    
      This abstract photograph features two bright, diffuse lines of light diagonally traversing a soft, off-white surface. The minimalist composition creates a sense of serenity and ethereal quality. The blurred edges of the light forms suggest movement and depth, inviting the viewer to contemplate the subtle interplay of light and shadow.
    
    
      Diese abstrakte Fotografie zeigt zwei helle, diffuse Lichtlinien, die diagonal über eine weiche, gebrochen weiße Oberfläche verlaufen. Die minimalistische Komposition erzeugt ein Gefühl von Gelassenheit und ätherischer Qualität. Die verschwommenen Ränder der Lichtformen suggerieren Bewegung und Tiefe und laden den Betrachter ein, das subtile Zusammenspiel von Licht und Schatten zu betrachten.
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